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 PROTOKÓŁ NR 178/2023 
POSIEDZENIE ZARZĄDU POWIATU, 
które odbyło się dnia 28.06.2023 r. w godz. 8.00 – 9.15 
w Starostwie Powiatowym przy ul. Dąbrowskiego 17 w Wałczu 

Obecni na posiedzeniu członkowie Zarządu Powiatu oraz zaproszeni 
goście wg załączonych list obecności (załącznik nr 1 i 2)*. 

Proponowany porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 
a) otwarcie posiedzenia, 
b) stwierdzenie quorum, 
c) przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie informacji na temat realizacji zadań przez Powiatowy 
Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Wałczu. 

3. Przyjęcie informacji o organizacji roku szkolnego 2023/2024 na 
podstawie arkuszy organizacyjnych szkół i placówek podległych 
powiatowi wałeckiemu. 

4. Przyjęcie informacji na temat przygotowania szkolnych 
Schronisk Młodzieżowych do letniego wypoczynku dzieci  
i młodzieży w 2023 roku. 

5. Przyjęcie informacji dotyczącej organizacji i przeprowadzania 
kwalifikacji wojskowej w 2023 roku na terenie powiatu 
wałeckiego 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Wałeckiego na 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie 
8. Sprawy bieżące. 
9. Wolne wnioski i zapytania. 
10. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad pkt 1 
Sprawy organizacyjne. 

 a) otwarcie posiedzenia, 

Posiedzenie otworzył i jemu przewodniczył Bogdan Wankiewicz 
Starosta Wałecki. 
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 b) stwierdzenie quorum, 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum, nieobecny Jan 
Grudziński – Członek Zarządu Powiatu.  

 Wobec powyższego Zarząd Powiatu w Wałczu może podejmować 
prawomocne decyzje.   

 c) przyjęcie porządku posiedzenia, 

 Starosta Wałecki poddał niniejszy porządek posiedzenia  pod 
głosowanie. 

 W wyniku głosowania porządek posiedzenia Zarządu Powiatu  
w Wałczu został przyjęty jednogłośnie. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 3* do 
niniejszego protokołu. 

Ad pkt 2 
Przyjęcie informacji na temat realizacji zadań przez Powiatowy 
Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności w Wałczu. 

Wobec braku uwag informacja została przyjęta przez Zarząd Powiatu. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 4* do niniejszego 
protokołu. 

Katarzyna Dejewska – Przewodnicząca Powiatowego Zespołu ds. 
Orzekania o Niepełnosprawności 

Powiedziała, że z dniem 1 lipca 2023 r. wraca normalny tryb pracy 
Zespołu, zniesiony zostaje stan zagrożenia epidemicznego  
i obowiązywać będę terminy orzekania sprzed pandemii w związku  
z czym Zespół spodziewa się dużej ilości wniosków. Dodatkowo 
wchodzi w życie 6 sierpnia 2023 r. nowa ustawa dotycząca terminów 
składania wniosków, co również spotęguje liczbę wniosków. 

Ad pkt 3 
Przyjęcie informacji o organizacji roku szkolnego 2023/2024 na 
podstawie arkuszy organizacyjnych szkół i placówek podległych 



ORP.0022.1.178.2023 

 

3 

 

powiatowi wałeckiemu. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Poprosił o omówienie informacji. 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 
Powiedziała, że arkusze organizacyjne zostały zatwierdzone i 
pozytywnie zaopiniowane przez kuratorium, a także przez związki 
zawodowe. Powiedziała, że zostały przygotowane zgodnie z 
wytycznymi uzgodnionymi w lutym br., biorąc pod uwagę liczbę dzieci 
oraz stan kadry w szkołach. Poprosiła dyrektorów o dalsze 
szczegółowe informacje. 

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 
Powiedział, że zaplanowano utworzenie 4 klas, w tym 1 klasy 
Mistrzostwa Sportowego. Na chwile obecną jest 115 podań w 
pierwszym wyborze, ponad 40 podań jest do klasy A i C, 19 podań do 
klasy B. W drugim wyborze jest ok. 60 podań. Odnośnie kadry –  
3 osoby złożyły wypowiedzenia, arkusz jest modyfikowany, ale nie 
powinno być problemów. Powiedział, że największy problem jest z 
nauczycielem biologii, ale na chwilę obecną udało się organizacyjnie 
wszystko poukładać. Szkoła jest po rozmowach z jedną z nauczycielek 
ze szkoły podstawowej, która w przyszłym roku zdecyduje się zmienić 
placówkę na I LO. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Zapytał, czy dyrektor nie myślał żeby rozejrzeć się na Uniwersytetach, 
na kierunkach pedagogicznych, poszukać wśród absolwentów. 

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 
Powiedział, że jest ciężko, że cały czas poszukuje osoby po 
odpowiednich studiach, najlepiej po akademickich. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Stwierdził, że trzeba rozejrzeć się wśród absolwentów uniwersytetów, 
może znajdzie się osoba z Wałcza. 

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 
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Odpowiedział, że szkoła posiada w tym temacie rozeznanie, ale ważna 
jest tutaj kwestia zarobków. Nauczyciel, który przychodzi do szkoły, 
jako nauczyciel początkujący otrzymuje bardzo niskie wynagrodzenie. 
Osoby po studiach informatycznych czy fizyce maja o wiele lepsze 
możliwości zarobkowe niż w szkole. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Stwierdził, że w takim razie młodzi nigdy nie przyjdą do pracy  
w szkole. 

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 
Potwierdził, że jest to problem całej oświaty. Jeżeli nie zmienią się 
gratyfikacje problem będzie narastał. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
 Poprosił o ponowne przedstawienie liczb w naborach do klas. 

Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Edukacji i Promocji Powiatu 
Powiedział, że jest 46 podań do klasy humanistycznej, 19 podań  
w matematyczno – informatycznej i 47 w biologiczno – chemicznej. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Powiedział, że jest dobrze. 

Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Edukacji i Promocji Powiatu 
Powiedział, że wszystko zależy jeszcze od tego ile osób złoży oryginały 
dokumentów. Istotne są też informacje do jakich innych szkół złożone 
zostały podania, w drugim wyborze. I na przykład wiemy, że do klasy 
matematyczno – informatycznej wszystkich podań w sumie jest 69. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Podsumował, że jakby w każdej klasie było po 40 osób to by było 
satysfakcjonujące. Spytał jak wygląd sytuacja w klasie Mistrzostwa 
Sportowego. 

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 
Odpowiedział, że na obecną chwilę jest 12 podań i generalnie jest 
problem. Młodzież woli piłkę ręczną albo piłkę siatkową, a nie 
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wioślarstwo. Powiedział, że cały czas podejmowane są działania, 
objeżdżana jest okolica w promieniu 70 km, wysyłane są ulotki. Trener 
jeździ, namawia. Brakuje też pod względem fizycznym odpowiednio 
wysokich dziewcząt. Młodzież jest też zróżnicowana pod kątem 
przygotowania. Pozytywne jest to, że są osiągnięcia w Mistrzostwach 
Młodzieżowych i może to przyciągnie chętnych. 

Piotr Filipak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego 
Powiedział, że z pierwszego wyboru jest 275 podań. Jest to duża ilość 
– przewidywanych było do utworzenia 5 oddziałów branżowych  
a wygląda na to, że będzie 7. Zaznaczył, że nie ma w tej liczbie jeszcze 
uczniów, którzy mają poprawki, a jest ich ok. 50. Szkoła czeka w tej 
chwili na oryginały dokumentów.  Jest 76 podań w klasach 
wojskowych. Będą otwierane 2 oddziały logistyczne - logistyk cywilny 
i logistyk wojskowy.  Wzmacniany jest też oddział technik 
budownictwa. W odniesieniu do szkoły na ul. Bankowej otwarty 
będzie dodatkowo 1 oddział technik mechatronik – w tej chwili są już 
23 podania. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Powiedział, że w sumie będzie ok. 1000 uczniów w szkole. 

Piotr Filipak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego 
Potwierdził. Zaznaczył również, że jest problem z nauczycielami 
zawodowcami i szkoła będzie potrzebować wsparcia przedsiębiorców, 
w szeregach których są inżynierowie. Będzie potrzebne wsparcie na  
2 – 3 godziny tygodniowo, żeby zachować poziom. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Powiedział, że ostatnio przebywające w Wałczu delegacje są bardzo 
pozytywnie zaskoczone jakością sprzętu do nauki jakim dysponuje 
szkoła. A w perspektywie są jeszcze symulatory do nauki. 

Piotr Filipak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego 
Potwierdził, że symulatory są i bezpieczne do nauki i najlepsze dla 
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uczniów, którzy łatwo odnajdują się w wirtualnym świecie. Są sygnały 
również od dyrektorów szkół podstawowych, że uczniowie celowo 
wybierają kształcenie zawodowe. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Powiedział, że będzie podpisywana umowa z Ministerstwem Sportu 
na zadaszenie boiska. Będzie również robiona instalacja 
fotowoltaiczna oraz windy. 

Leszek Molka – dyrektor Zespołu Szkół nr 4 RCKU 
Powiedział, że nabór będzie do 6 oddziałów. Licząc po 30 osób  
w każdym to jest 180 osób. Z pierwszego wyboru złożonych jest 231 
podań.  

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Zapytał czy rozważane jest rozszerzenie klas. 

Leszek Molka – dyrektor Zespołu Szkół nr 4 RCKU 
Zaprzeczył. Dodał, że ważne są teraz wyniki jakie osiągnie młodzież  
i jaka część będzie chciała pozostać w szkole. Odnośnie kadry 
powiedział, że największy problem jest teraz z psychologiem w szkole. 
Dotychczas pracująca psycholog zrezygnowała w szkole ze względu na 
zbyt dużą ilość godzin (pani pracuje jeszcze w WTZ i I LO).  Szkoła 
potrzebuje psychologa na 0,5 etatu. 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 
Powiedział, że odnośnie inwestycji planowany w szkole jest dalszy 
remont internatu. 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 
Podsumowała, że więcej danych odnośnie naboru będzie w okolicy  
13 lipca br., wtedy jest zaplanowane spotkanie z dyrektorami i wtedy 
będzie wiadomo jaka młodzież przyjdzie do szkół. Może być tak, że nie 
wszyscy będą się mieli możliwość nauki tam gdzie chcieli ze względu 
na słabe wyniki w nauce.  

Piotr Suchojad – Naczelnik Wydziału Edukacji i Promocji Powiatu 
Uzupełnił, że wszystkich wniosków z pierwszego wyboru jest 668 czyli 
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więcej niż absolwentów szkół podstawowych z powiatu wałeckiego. 

Wobec braku dalszych uwag informacja została przyjęta przez Zarząd 
Powiatu. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 5* do niniejszego 
protokołu. 

Ad pkt 4 
Przyjęcie informacji na temat przygotowania szkolnych Schronisk 
Młodzieżowych do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży w 2023 
roku. 

Piotr Filipak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego 
Powiedział, że w schronisku jest grupa, która będzie tam przebywać 
przez niecałe 2 miesiące.  

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 
Powiedział, że internat zajęty będzie do 8 sierpnia przez grupy 
sportowe. 

Wobec braku dalszych uwag informacja została przyjęta przez Zarząd 
Powiatu. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 6* do niniejszego 
protokołu. 

Tadeusz Wenio – Przewodniczący Rady Powiatu w Wałczu 

Powiedział, że jest zaniepokojony sytuacją z psychologiem szkolnym  
i zapytał jak wygląda sytuacja w pozostałych szkołach. 

Waldemar Rogulski – Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 
Odpowiedział, że szkoła zatrudnia psychologa na pełen etat, pedagoga 
na pół etatu i pedagoga specjalnego też na pół etatu. 

Piotr Filipak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego 

Powiedział, że w szkole zatrudniony jest zarówno pedagog specjalny, 
jak i psycholog na pełen etat. Mimo wszystko jest to za mało  
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w odniesieniu do liczby uczniów w szkole. Pełen etat to tylko 22 
godziny pracy psychologa w szkole. 

Leszek Molka – dyrektor Zespołu Szkół nr 4 RCKU 
Powiedział, że szkoła zatrudnia pedagoga na pełen etat, pedagoga 
specjalnego na pół etatu. Brakuje psychologa. W szkole jest nauczyciel, 
który studiuje psychologię, ale zostało mu jeszcze 2 lata do ukończenia. 

Piotr Filipak – Dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego 

Powiedział, że może warto zwrócić się po psychologa do Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu.  

Ad pkt 5 
Przyjęcie informacji dotyczącej organizacji i przeprowadzania 
kwalifikacji wojskowej w 2023 roku na terenie powiatu wałeckiego. 

Wojciech Pastuszak – Naczelnik wydziału Zarządzania Kryzysowego, 
Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych 

Powiedział, że kwalifikacja wojskowa przebiegła bez większych 
problemów. W tym roku dodatkowo przy kwalifikacji obecny był 
również psycholog, który na podstawie krótkiego testu stwierdzał 
przydatność do służby wojskowej. Nie wydłużyło to jednak znacząco 
przebiegu samej kwalifikacji. 

Wobec braku dalszych uwag informacja została przyjęta przez Zarząd 
Powiatu. 

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 7* do niniejszego 
protokołu. 

Ad 6 pkt 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego 
na 2023 rok. 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 
Powiedział, że zmiana w budżecie wynika z konieczności zwrotu 
środków w celu ich zmiany z majątkowych na bieżące. Jest to kwota ok. 
400.000 zł, które miały być innym rodzajem wydatku a teraz po zmianie 
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będą innym.  

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały, 
Przewodniczący Zarządu Powiatu poddał niniejszy projekt pod 
głosowanie. 

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę 
Nr 178/510/2023/FN w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Wałeckiego na 2023 rok. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 8* do niniejszego 
protokołu. 

Ad pkt 7 
Podjęcie uchwały w sprawie 
Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały, 
Przewodniczący Zarządu Powiatu poddał niniejszy projekt pod 
głosowanie. 

W wyniku głosowania Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę 
Nr 178/511/2023/FN w sprawie wydzielonego rachunku dochodów i 
wydatków przeznaczonych na wydatki przeznaczone na rzecz 
pomocy Ukrainie. 

Przedmiotowa uchwała stanowi załącznik nr 9* do niniejszego 
protokołu. 

Ad pkt 8 
Sprawy bieżące. 

Zarząd Powiatu rozpatrzył następujące wnioski i pisma skierowane do 
Zarządu Powiatu:  

1. Wniosek Stanisława Chuchro w sprawie dofinansowania kosztów 
druku książki „Przyroda Ziemi Wałeckiej”. 

Zarząd Powiatu w Wałczu rozpatrzył wniosek pozytywnie, przyznając 
dofinansowanie w kwocie 10.000,00 zł netto. 

2. Wniosek sekretarz Uczniowskiego Klubu Sportowego LA Wałcz  
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w sprawie dofinansowania szkolenia dzieci i młodzieży w lekkiej 
atletyce. 

Zarząd Powiatu w Wałczu rozpatrzył wniosek pozytywnie, przyznając 
dofinansowanie w kwocie 5.000,00 zł. 

3. Pismo Naczelnika Wydziału Edukacji i Rozwoju Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania dotyczącego wykorzystania 
przekazanej dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 
Wawrzyńca w Rudkach. 

Zarząd Powiatu w Wałczu zatwierdził sprawozdanie. 

4. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Wałczu w sprawie 
dofinansowania Święta Policji. 

Zarząd Powiatu w Wałczu rozpatrzył wniosek pozytywnie, przyznając 
dofinansowanie w kwocie 1.000,00 zł. 

5. Wniosek Prezesa Ochotniczej Straży Pożarnej w Rudkach  
w sprawie zakupu hełmów strażackich dla zastępu OSP Rudki. 

Zarząd Powiatu w Wałczu rozpatrzył wniosek pozytywnie, przyznając 
dofinansowanie w kwocie 4.000,00 zł. 

6. Wniosek Hanny Iżyk w sprawie wyrażenia zgody na podnajem 
gabinetu zlokalizowanego w budynku Przychodni Rejonowej  
w Wałczu pielęgniarce środowiskowo – rodzinnej Iwonie 
Połuboczek. 

Zarząd Powiatu w Wałczu wyraził zgodę na podnajem gabinetu, przy 
wcześniej ustalonej stawce podnajmu za 1 m². 

7. Pismo dyrektora Domu im. J. Korczaka Regionalnej Placówki 
Opiekuńczo – Terapeutycznej w Gdańsku w sprawie 
niewyznaczenia kandydata na opiekuna prawnego dla 
skierowanego z terenu powiatu wałeckiego do placówki 
opiekuńczej małoletniego. 

Zarząd Powiatu w Wałczu zapoznał się z pismem i wystąpił o pisemne 
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ustosunkowanie się do w/w pisma dyrektor Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Wałczu. 

8. Pismo dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 
wyjaśniające niedotrzymanie terminów wyjaśnień przekazanych 
przez e-puap do Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego. 

Zarząd Powiatu w Wałczu zapoznał się z pismem i wystąpił 
dodatkowo o ustalenie spotkania z dyrektorem Powiatowego Zarządu 
Dróg w Wałczu celem ustalenia właściwej organizacji pracy.  

 

Ad pkt 9 

Wolne wnioski i zapytania. 

Wobec braku głosów w pkt. „Wolne wnioski i zapytania”  
i wobec wyczerpania porządku posiedzenia Starosta o godz. 9.15  
zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu Nr 178/2023. 

Na tym protokół zakończono. 

Zarząd Powiatu: 
/-/ Bogdan Wankiewicz  
Starosta Wałecki 

/-/ Jolanta Wegner   
Wicestarosta Wałecki 

 /-/ Jan Grudziński  
Członek Zarządu Powiatu 

Protokołowała :   
Ewa Korczak-Srebrzyńska  

* załączniki  do wglądu w Wydziale Organizacyjno – Prawnym 
Starostwa Powiatowego w Wałczu 


